Role of eating culture in our life
 
	Food is important for a person not only in terms of energy.
	Еда важна для человека не только с точки зрения энергии.

	Eating culture and etiquette also play a significant role in the life of a modern human being.
	Культура питания и этикет также играют значительную роль в жизни современного человека.

	Once, hunting for animals was the purpose of the tribe.
	Когда-то целью племени являлась охота на животных.

	You caught the animal, cooked it over a fire, shared it with family and day went well.
	Поймал животное, приготовил его на костре, поделился с семьей и день прошел удачно.

	Nowadays, eating culture of mankind is a horse of a different colour.
	В нынешнее же время культура питания человечества приобрела совсем другой характер.

	 
	 

	Now food is not only a matter of satiety, but also a way of communication between people.
	Теперь еда – это не только предмет насыщения, но и способ общения между людьми.

	We regularly visit the restaurants, cafes and other gastronomic establishments in order to talk with old acquaintances and friends.
	Мы регулярно посещаем рестораны, кафе и прочие гастрономические заведения для того, чтобы пообщаться со старыми знакомыми и друзьями.

	Going to the restaurant together with the whole family or with relatives and loved ones draw people together.
	Поход в ресторан всей семьей или вместе со своими родственниками и близкими сближает людей.

	Lively and relaxing atmosphere contributes to friendly attitude to one another.
	Живая и расслабляющая атмосфера способствует дружному отношению друг другу.

	Thus we forget the things that caused quarrel yesterday and drove a wedge between us.
	Тем самым мы забываем то, что еще вчера ссорило и разъединяло нас.

	 
	 

	For my part, I like to go to Italian cuisine restaurants.
	Лично я люблю ходить в рестораны итальянской кухни.

	In particular I’m fond of different kinds of pizzas and pastas.
	Особенно мне нравится различные виды пицц и пасты.

	For example, I really adore spaghetti with sauce and shrimps.
	Например, мне очень нравится спагетти с соусом и креветками.

	As to Italian desserts, of course I prefer tiramisu.
	Что касается итальянских десертов, то я предпочитаю, безусловно, тирамису.

	Well, who would put it aside?
	Ну кто же откажется от такого?


[bookmark: _GoBack]
